
 

 

 

Z á p i s n i c a    č. 3 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Radvaň nad Laborcom 

konaného dňa 18. júna 2025 na obecnom úrade v Radvani nad Laborcom 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu 1 a 2 

Otvorenie, schválenie programu 

Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radvaň nad Laborcom otvorila a viedla starostka obce 

pani Jana Svičinová, ktorá privítala prítomných poslancov. Zasadnutie je zvolané v súlade s § 13 

ods. 4 písm. a/ zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Obecné 

zastupiteľstvo sa zišlo v počte 5 poslancov. Starostka konštatovala, že zasadnutie je uznášania 

schopné. Starostka obce predniesla návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa 

pozvánky, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce Radvaň nad Laborcom. 

Program rokovania obecného zastupiteľstva bol jednohlasne schválený.  

Za zapisovateľku bola starostkou obce určená: Denisa Pančáková 

Za overovateľov zápisnice boli určení:  Ing. Peter Čeremeta a PhDr. Rastislav Sotak.  

 

Uznesenie č.11/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radvaň nad Laborcom schvaľuje program rokovania a overovateľov 

zápisnice. 

Hlasovanie poslancov: 

Za:   5     PhDr. Rastislav Soták, Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak,  Ivan Hnat, Martin Huňara    

Proti:   0           Zdržal sa:  0 

1.  

2. Otvorenie, schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Prerokovanie „Návrhu záverečného účtu za rok 2024“ 

6. Informácie o projektoch 

7. Interpelácie poslancov 



 

8. Námety a podnety verejnosti 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

                                                                                                                             Jana Svičinová 

 

                                                                                                                              starostka obce 

K bodu 3 

Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Starostka konštatovala, že prijaté uznesenia z prechádzajúceho zasadnutia boli splnené. Pri 

uznesení o zrušení predaja majetku – Chata pod skalou, boli záujemcovia písomne informovaní 

o zrušení predaja majetku a všetky doklady im boli vrátené. 

 Uznesenie k Národnému projektu „Asistencia obciam s prítomnosťou marginalizovaných 

rómskych komunít pri usporiadaní právnych vzťahov k pozemkom pod osídleniami (NP A-PVP)“ 

bola uzatvorená zmluva no momentálne sa nič nerobí. 

 

K bodu 4 

Prerokovanie „Návrhu záverečného účtu za rok 2024“ 

 

Starostka predložila poslancom návrh záverečného účtu za rok 2024, ktorý bol zverejnený na 

úradnej tabuli a  webovom sídle obce 26.05.2025. K návrhu podal odborné stanovisko hlavný 

kontrolór obce.  

Záverečný účet obce je súhrnným spracovaním údajov o rozpočtovanom hospodárení po skončení 
rozpočtového roka 2024 a obsahuje::  

• údaje o plnení rozpočtu v členení podľa § 10 ods.3 Zák. č. 586/20004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy v súlade s rozpočtovou klasifikáciou  

• bilancia aktív a pasív  

• prehľad o stave a vývoji dlhu  

• prehľad o poskytnutých dotáciách podľa § 7 ods. 4ZRP 

 • usporiadanie finančných vzťahov k ŠR a VÚC. 

 Hlavný kontrolór odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť záverečný účet obce za rok 2024 bez 
výhrad. 

 

 

 



 

 

Dotazy poslancov 

       Poslanec Ing. Patrik Sopirjak sa dotazoval na jednotlivé výdavky a kódy zdrojov.  Pani starostka 

podala poslancom vysvetlenie na jednotlivé dotazy. Bez ďalšej rozpravy prijalo obecné zastupiteľstvo 

toto uznesenie: 

Uznesenie č.12/2025 

      Obecné zastupiteľstvo obce Radvaň nad Laborcom berie na vedomie  stanovisko hlavného 

kontrolóra obce k návrhu záverečného účtu za rok 2024, schvaľuje tento návrh rozpočtu bez výhrad 

a schvaľuje tvorbu rezervného fondu za rok 2024 vo výške 11 665,85 € 

         

 Hlasovanie  poslancov: 

Za:     5     PhDr. Rastislav Soták, Ing. Peter Čeremeta, Ing. Patrik Sopirjak,  Ivan Hnat, Martin Huňara 

Proti:  0               Zdržal sa:   0      

                                                                                                                Jana Svičinová 

                                                                                                                starostka obce 

 

K bodu 5 

Informácie o projektoch 

Starostka informovala poslancov o  projektoch, do ktorých sa obec zapojila alebo sa plánuje zapojiť.  

Obec má schválenú „Žiadosť  o poskytnutie dotácie na podporu plnenie funkcií rodiny“ z Ministerstva 

práce, sociálnych vecí a rodiny SR  na projekt „ Ihrisko pre každé dieťa“  v sume 49500,-€. Projekt bude 

zrealizovaný  v priebehu augusta. 

Starostka informovala o projekte Podpora inkluzívneho vzdelávania pomocou rekonštrukcie školy, 

vďaka ktorej sa vymení zariadenie v školskej kuchyni, vymenia sa podlahy v triedach a zabezpečí sa 

bezbariérový vstup do školy. Projekt je v procese schvaľovania. 

Výzva na individuálne potreby obce, z ktorej by sa mal opraviť chodník pred obecným úradom ešte 

vyhodnotená nebola.  

Obec sa zapojila do výzvy „Živý vidiek“, pri ktorej sa uchádza o  prenosné lavice a ozvučenie do sály. 

Momentálne je to v procese kontroly. 

Obec sa zapojila aj do projektu spoločnosti McDonald's, pri ktorom by sa upravila zeleň medzi 

parkoviskom a zdravotným strediskom.  

Starostka tiež informovala poslancov  o podaní Žiadosti o poskytnutie dotácie na projekt zameraný na 

podporu regionálneho rozvoja v rámci ktorého plánuje  oplotenie multifunkčné ihrisko, aby sme 

ochránili ihrisko pred vandalmi a doplnenie   3 outdoorových  prvkov ku ihrisku. 

 



 

Starostka tiež informovala poslancov o projekte na vodovod v obci. Dôležitou podmienkou zapojenia 

sa do výzvy o vodovod je mať vypracovaná  projektovú dokumentáciu. Momentálne ceny za projektovú 

dokumentáciu sa pohybujú okolo 120 000,-€. Poslanci preto navrhujú, aby sa spravil geologický 

prieskum či sa v obci nachádza miesto, kde by sa mohla vykopať studňa.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie o projektoch. 

 

K bodu 6 a 7 

Interpelácie poslancov  

 

Námety a podnety verejnosti  neboli žiadne pripomienky. 

 

K bodu 8 

Rôzne 

Starostka obce informovala poslancov, že je potrebné upraviť palisády pred obecným úradom, nakoľko 

sa tam uvoľňuje zemina a aj palisády sa posúvajú. Poslanec Čeremeta spomenul, že by sa mohli dať 

betónové tvárnice, aby sa to všetko spevnilo. Poslanci sa dohodli, že to treba opraviť a zrekonštruovať, 

aby nedošlo k nešťastiu.  

Starostka tiež informovala poslancov, že v dôsledku zemetrasenia sa uvoľnila aj dlažba pred domom 

smútku. V blízkej dobe ju opraví p. Rastislav Valalik.  

Starostka obce informovala poslancov o návrhu pani Magdy Scigeľovej, ktorá má záujem o priestory 

na prevádzku kaderníctva. Poslanci sa zhodli na tom, že je to prospešná vec pre obec. Využité by boli 

priestory obnovenej budovy pošty. Mesačné nájomné poslanci navrhli v sume 50,00€. 

Starostka informovala poslancov, že plánované stretnutie významných rodákov obce a absolventov 

Radvanskej základnej školy sa tento rok neuskutoční z dôvodu  nedostatku financií.  Navrhuje 30. 

augusta 2025 zorganizovať  súťaž vo varení guláša s krátkym kultúrnym programom.  Boli oslovené 

tieto skupiny: FS Záruba, Čemernianka, pán Sijka z Humenného a domáca skupina CALIBRI GANG.  

Poslanci sa dohodli spolu s pani starostkou, že detské drevené prvky z parku sa presunú do areálu 

Základnej školy s materskou školou Michala Sopiru. Aj napriek snahe a neustálemu opravovaniu, ich v 

parku  stále ničia naši spoluobčania.  

Poslanci sa dohodli, že by bolo vhodné dokúpiť aj pluh na traktor a veľký mulčovač, nech sa traktor 

využíva a slúži na pomoc občanom obce. 

Starostka ešte informovala poslancov, že minister cestovného ruchu a športu vyhlásil výzvu, v ktorej  sa 
môžu všetky obce do 5 000 obyvateľov uchádzať o finančný príspevok na opravu a modernizáciu 
telocviční, športovísk a ich vybavenia pri základných školách. Cez túto výzvu by sa malo opraviť 
basketbalové ihrisko pred školou. 

 

 



 

Starostka obce navrhla a po diskusii s poslancami sa zhodli na tom, že by sa mohlo zriadiť 

kompostovisko pre obec v rozlohe 10x10m, aby sa tam vyvážala pokosená tráva z obce a dávala štiepka 

z konárov od obyvateľov obce. 

Na záver sa starostka obce poďakovala poslancovi Čeremetovi a Sotakovi, za úspešné ukončenie 

futbalovej sezóny a za financie,  čas a energiu, ktorú do toho vkladajú. 

 

K bodu 9 

Záver 

Po vyčerpaní programu starostka poďakovala prítomným poslancom za účasť a rokovanie 

obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

Overovatelia:   PhDr. Rastislav Sotak                                      ..................................................... 

                 

                          Ing. Peter Čeremeta                                         ..................................................... 

 

Zapísala:   Denisa Pančáková                                                        

 

 

  


